
Vážení výbor sekcie plávania, 

 

dovoľte mi reagovať na bod č. 3 – „Nominácia rozhodcov na vrcholné podujatia“ zo Zápisu 
zasadnutia Výboru sekcie plávania SPF č. 3/2024, ktorý sa konal dňa 20.3.2024 dištančne. 

Dňa 11.03. 2024 som bola ja aj ďalší rozhodcovia, ktorí sme rozhodcami World Aquatic 
(list #21 a list #22) kontaktovaná pani Biancou Grznárovou, aby sme sa vyjadrili, či máme záujem 
zúčastniť sa vrcholných podujatí ME v Belehrade 2024 a MEJ Vilnus 2024. O pár dní neskôr nás 
s rovnakou požiadavkou kontaktovala aj pani Katarína Mikulová ml. 

Dôvod prečo reagujem na predmetný bod je, že v zápise pri MEJ vo Vilnuse je uvedené, že 
o toto vrcholové podujatie prejavila záujem aj pani Katarína Šprláková Zmorová, ktorá nie je World 
Aquatic rozhodcom a navyše v rámci našich rozhodcovských kvalifikácií, má aktuálne platný II. 
kvalifikačný stupeň rozhodcu. Ja absolútne nepochybujem o rozhodcovských schopnostiach pani 
Šprlákovej Zmorovej nakoľko ju dobre poznám, ale na základe aktuálne platných pravidiel, ktoré 
platia, kto sa môže stať World Aquatic rozhodcom momentálne tieto podmienky nespĺňa. Navyše 
z dokumentov k podujatiam, ktoré nám poslala pani Grnzárová 11.3.2024 je jasné, akí 
rozhodcovia môžu byť na tieto podujatia nominovaní, a teda v tomto prípade aj oslovení.  

Dúfam, že môj dotaz nebude chápaný ako útok alebo podobne, ale nakoľko na to 
reagovalo viac rozhodcov, nielen zo západoslovenskej oblasti, kde som manažérom 
rozhodcovských zborov a rozhodcov v tomto prípade aj zastupujem, by som Vás chcela poprosiť 
o vysvetlenie na základe čoho alebo kým bola oslovená na prejavenie záujmu o účasť na týchto 
podujatiach aj pani Katarína Šprláková Zmorová. 

Za vašu odpoveď veľmi pekne ďakujem. 

 

S pozdravom 

Ing. Martina Pšenková, PhD. 

Manažér rozhodcovských zborov ZSO a World Aquatic rozhodca 


